
Protokół Nr XLIV

z sesji Rady Miejskiej w Staszowie, która odbyła się w dniu 1 czerwca 2021 roku w sali konferen-

cyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie.         

W sesji wzięło udział 18 radnych na ogólną liczbę 21 radnych (lista obecności w załączeniu do

protokołu – zał. nr 1).

Radni nieobecni: Pani Anna Karasińska, Pani Beata Gajek – Dyl, Pan Jacek Piwowarski.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów;

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów;

Pani Henryka Skowron – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów.

Ad. 1    

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie dokonał otwarcia sesji,

stwierdził quorum i powitał zebranych. 

Ad. 2

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie przedstawił propono-

wany porządek obrad:

1 Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

2 Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

3 Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2021 – 2035 –

projekt nr 364/21,

b) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2021 rok – projekt nr 

365/21,

c) przyjęcia do realizacji zadań powierzonych przez miasto i gminę Oleśnica oraz gminę Ry-

twiany w zakresie opracowania dokumentacji strategicznej w ramach Zintegrowanych Inwe-

stycji Terytorialnych dla Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Staszowa – projekt nr 366/21.

4 Zamknięcie sesji.

Radny Tomasz Otrębski zapytał o możliwość poszerzenia porządku obrad o punkt dotyczący wol-

nych wniosków.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie Ireneusz Kwiecjasz wyjaśnił, iż sesja została zwo-

łana na wniosek Burmistrza Miasta i Gminy Staszów w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 
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1990 r. o samorządzie gminnym, w związku z czym nie jest możliwe poszerzenie porządku obrad    

o punkt dotyczący wolnych wniosków. 

Nie zgłoszono wniosków, uwag do porządku obrad.

Rada Miejska jednomyślnie zatwierdziła porządek obrad (obecnych było 17 radnych).

Ad. 3 a

Pani  Henryka  Skowron  –  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Staszów przedstawiła  projekt  uchwały

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2021 – 2035

– projekt nr 364/21.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie Ireneusz Kwiecjasz poddał pod głosowanie projekt

uchwały.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XLIV/366/2021

(w załączeniu do protokołu).

  Ad. 3 b

Pani  Henryka  Skowron  zapoznała  z  projektem  uchwały  w  sprawie  wprowadzenia  zmian

w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2021 rok – projekt nr 365/21.

Radny Kryspin Bednarczyk zwrócił się do Burmistrza o przedstawienie założeń wspólnej realiza-

cji zadań przez gminę Staszów, Oleśnica i Rytwiany. 

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów wyjaśnił, iż zakładane jest opracowanie

dokumentów strategicznych dla Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Staszowa, na które składać się

będzie opracowanie Strategii dla Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Staszowa oraz opracowanie

SUMP - Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla MOF Staszowa. Plan będzie komplekso-

wym dokumentem strategicznym w zakresie realizacji przez samorządy polityki transportowej. Do-

kument dotyczy więc m.in. kwestii związanych z przemieszczaniem się mieszkańców, kursów auto-

busów, miejsc postojowych, parkingów, ścieżek rowerowych, punktów ładowania pojazdów, cen-

trum przesiadkowego.  Dodał,  iż  utworzenie  Miejskiego  Obszaru  Funkcjonalnego  obejmującego

gminy Staszów, Oleśnica i Rytwiany i zawarcie porozumienia przez w/w gminy określającego zasa-

dy współdziałania pomiędzy gminami,  będzie  stanowić podstawę do wpisania MOF w Strategię

Rozwoju Województwa Świętokrzyskiego 2030+ i  pozwoli  na wskazanie  gminy, która przejmie

funkcję lidera Porozumienia oraz będzie stanowić podstawę do podjęcia i sfinansowania wspólnych

działań polegających na opracowaniu dokumentów programowych i strategicznych dla MOF. 

Nie podjęto dyskusji.
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Pan Ireneusz Kwiecjasz poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XLIV/367/2021

(w załączeniu do protokołu).

  Ad. 3 c

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów przedstawiła projekt uchwały

w sprawie przyjęcia do realizacji zadań powierzonych przez miasto i gminę Oleśnica oraz gminę

Rytwiany w zakresie opracowania dokumentacji strategicznej w ramach Zintegrowanych Inwestycji

Terytorialnych dla Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Staszowa – projekt nr 366/21.

Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć omówił założenia współpracy między gminą

Rytwiany i Oleśnica w zakresie realizacji przez samorządy polityki transportowej.

Pan Ireneusz Kwiecjasz poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XLIV/368/2021

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie podziękował za udział   

w sesji, po czym zamknął jej obrady. 

Na tym protokół zakończono.

Czas trwania sesji od godz: 14:10 do godz: 14:45.                        

Protokołowała: Przewodniczący

                                                     Rady Miejskiej w Staszowie
A. Janicka

 ( - ) Ireneusz Kwiecjasz
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